
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-12-17, § 25 

 

 Tid Torsdagen den 17 december 2009 kl 14.00 – 14.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 22 december 2009 

 
 

 

 

Petter Lindfors Kenneth Nilsson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Sören Swärd (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katharina Gratschew (M)  

Gulan Avci (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Anders Alvebäck (M)  

Erik Slottner (KD)  

Christer Mellstrand (C) § 5 - 26 

Margareta Malm (S) tjänstgörande 

Torkel Tigerschiöld (MP) tjänstgörande 

Clara Lindblom (V) § 22 - 26 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra 

Nieto, Eva Olsson, Olle Cyrén, Thomas Gustafsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 

 

 

 

 



  

 
 § 25 

Detaljplan för Åkeshov slottsområde i stadsdelarna Åkeshov, 

Norra Ängby och Nockebyhov. Markanvisning. Remiss 
Dnr E2009-512-01578 

Bordlades den 19 november 2009 nr 29 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till 

 stadsbyggnadsnämnden som svar på ändrad detaljplan för Åkeshovs 

 slottsområde, S-Dp 2006-20743-54. 

 

2 Exploateringsnämnden anvisar mark för hotell och konferensverksamhet inom 

 fastigheten Åkeshov 1:1 till Åkeshovs Konferensforum och ger kontoret i 

 uppdrag att träffa erforderliga avtal. 

 

3 Exploateringsnämnden anvisar mark för minneslund inom fastigheten Åkeshov 

 1:1 till Svenska Hundskyddsföreningen och ger kontoret i uppdrag att träffa 

 erforderliga avtal. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 22 oktober 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordförande Petter Lindfors m fl (M), Gulan Avci (FP), vice ordförande Mirja 

 Räihä Järvinen m fl (S) och Ann-Margarethe Livh (V) föreslår (se beslutet). 

 

2)     Torkel Tigerschiöld (MP) föreslår följande: 

 

 Nämnden beslutar att bifalla förslaget under förutsättning att utbyggnad sker 

 på plats där ekonomibyggnad idag finns, d v s redan hårdgjord ytan, att  

 allmänhetens tillgång till området säkras samt att fler parkeringsplatser inte 

 tillförs området samt anföra följande:  

 

 Förslaget kan godkännas under förutsättning att en rad viktiga aspekter 

 tillgodoses. Främst handlar det om att utbyggnaden sker på redan hårdgjord yta, 

 där ekonomibyggnaden idag är placerad samt att antalet parkeringsplatser inte 

 utökas. Mer trafik ska inte tillföras området. Dessutom bör den tillfälligt 

uppsatta  baracken tas bort då den passar mycket dåligt in i slottsmiljön.  

 

 Tomträtt godtas under förutsättning att mark ej får hårdgöras utöver dagens, 

 samt att allmänheten inte avgränsas från större områden än idag. Markanvisning 

 för utveckling av en byggnad för utökad omfattning hotell- och konferenslokaler 

 godtas under förutsättning att den tillfälliga rivs innan den nya tas i bruk. 

 Utformningsomsorgen måste stärkas så att inte även denna ska klassas som 

 tillfällig barack. Parkering ska här begränsas till ett par RHP samt vändplan för 

 taxi, varför gamla infarten från öst kan nyttjas. Byggnaden omstuderas samtidigt 



  

 för att då också bättre nyttja befintliga förhållanden. 

 Fårstallet får inte fastläggas med användningsbestämmelsen upplagsområde (U) 

 Byggnaden och planen ska ge möjligheter för publik verksamhet som lockande 

 tar tillvara fårstallets kvaliteter. 

 

 Svenska Hundskyddsföreningens önskemål om att få anlägga en minneslund för 

 nedsättning av kremerade smådjur godtas. Denna utveckling förutsätter att också 

 en sammanbindande gångstig leds vidare från arboretet västerut att ansluta till 

 befintlig gångväg. 

.   

Beslutsgång 

Ordförande Petter Lindfors (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner 

att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Torkel Tigerschiöld (MP) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


